
OSNOVNA ŠKOLA FRAN FRANKOVIĆ 

RIJEKA, IVANA ŽORŽA 17A 

KLASA: 007-04/23-02/2 

URBROJ: 2170-1-56-23-4 
 

 

S K R A Ć E N I  Z A P I S N I K 

s 19. sjednice Školskog odbora održane 20. lipnja 2023. godine 

(utorak) u 18:00 sati u školskoj knjižnici 

 

Sjednici prisustvuju: 

1. Daniela Jugo-Superina, predsjednica,  

2. Mirjana Palada Kmetović, član iz reda Vijeća roditelja, 

3. Aleksandar Bulog, član iz reda osnivača,   

4. Stela Bakarčić, član iz reda Radničkog vijeća, 

5. Jasna Domić-Stanić, član iz reda Učiteljskog vijeća i 

6. Vedran Kosovac, ravnatelj. 

Odsutni: 

1. Saša Jurešić, član iz reda osnivača, 

2. Katherine Trinajstić, član iz reda osnivača- opravdano. 

Predsjednica iznosi kako je podnesen zahtjev za razrješenjem članice Katherine Trinajstić 

Gradonačelniku, no do dana današnjeg nije donesena odluka. 

Zapisnik vodi: Ines Sajko, tajnica škole 

Nakon što je utvrdila da sjednici prisustvuje većina članova Školskoga odbora, predsjednica 

predlaže sljedeći: 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija prethodnog zapisnika,  

2. Donošenje Pravilnika o radu, 

3. Donošenje Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave, 

4. Usvajanje ravnateljevog Izvješća o sigurnosti i 

5. Razno. 

 

Predsjednica poziva članove na eventualnu dopunu dnevnog reda. Kako iste nema, svi prisutni 

jednoglasno usvajaju dnevni red. Pod Razno teme su: nove informacije u svezi kadrovske 

organizacije i postavljanje rampe. 

 

AD.1.Verifikacija prethodnog zapisnika 

Članovi su elektronskim putem upoznati sa sadržajem Zapisnika s prethodne sjednice Školskog 

odbora održane 31.01.2023. godine.  

Članovi nemaju primjedbi na isti te jednoglasno donose: 

Z A K L J U Č A K 

o verifikaciji zapisnika s 18. sjednice Školskog odbora održane 31.01.2023.g. 

 

AD.2.Donošenje Pravilnika o radu   

Članovi su elektronskim putem upoznati sa sadržajem prijedloga Pravilnika o radu i na isti 

nemaju primjedbe. 

Članovi jednoglasno donose: 

ODLUKU o donošenju  

Pravilnika o radu Osnovne škole Fran Franković 

 

 

 



 

 

AD.3.Donošenje Pravilnika o provedbi postupaka jednostavne nabave  

Članovi su elektronskim putem upoznati sa sadržajem prijedloga Pravilnika o provedbi 

postupaka jednostavne nabave i na isti nemaju primjedbe. 

Članovi jednoglasno donose: 

ODLUKU o donošenju  

o provedbi postupaka jednostavne nabave  

Osnovne škole Fran Franković 

 

AD.4.Usvajanje ravnateljevog Izvješća o sigurnosti  

Na temelju članka 24. stavka 2 Pravilnika o načinu postupanja odgojno-obrazovnih radnika 

školskih ustanova u poduzimanju mjera zaštite prava učenika te prijave svakog kršenja tih prava 

nadležnim tijelima (NN 132/2013) i Protokola o postupanju u slučaju nasilja među djecom 

(listopad 2004.) ravnatelj škole podnosi izvještaj o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih 

programa te mjerama poduzetim u cilju zaštite prava učenika. Izvještaj obuhvaća drugo 

polugodište školske godine 2022./2023. Svi članovi se slažu s ravnateljevom ocjenom stanja 

sigurnosti u Školi kao zadovoljavajuće i jednoglasno usvajaju navedeni dokument. 

 

AD.5. Razno 

Ravnatelj iznosi najnovije informacije članovima: 

 nema nikakvih novosti od strane I. policijske postaje u svezi osnovane grupe/računa na 

društvenoj mreži koja je stvorena u cilju objave anonimnih uvredljivih izjava o 

učenicima i radnicima Škole. 

 organizacija školskih besplatnih obroka – 1 novo zaposlena kuharica na puno, 

neodređeno radno vrijeme, predviđena sredstva od osnivača kao i osvojena u nagradnoj 

igri potrošit će se namjenski, za opremu kuhinje. 

 održana je uspješna karnevalska povorka učenika škole dana 14.02.2023.g., realizirana 

u suradnji s Mjesnim odborom Drenova, 

 najava izrade novog Kućnog reda i Etičkog kodeksa Škole, 

 radovi vezani uz rampu na prilaznoj cesti očekuju se za vrijeme ljetnih praznika. Čeka 

se službena odluka osnivača. Izvršena su mjerenja i procjene radova od strane djelatnika 

Rijeka Plusa.  

 obnova Škole – pitanje sigurnosti, članovi suglasni da pošalju dopis osnivaču, 

 zapošljavanje u najavi –5.učiteljica u Produženom boravku i knjižničarka zbog odlaska 

u mirovinu, 

 

Donošenjem odluka i zaključaka iscrpljen je dnevni red i sjednica je završila s radom u 19:50 

sati. 

                                                                                                                PREDSJEDNICA 

                Zapisničar:                                M.P.                                        ŠKOLSKOG ODBORA: 

          

     ________________________           ________________________ 

               Ines Sajko, v.r.                                                                  Daniela Jugo-Superina, v.r. 


